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دیدگــــــاه
انتظارات از »سپاهان« برآورده نشده 

آن نتایجی که امسال در مورد سپاهان انتظار داشتیم با 
جذب بازیکنان خوب کشور و کادرفنی قوی برآورده نشده 
است. بزرگ ترین شکستی که دیگر قابل جبران نیست در 
مسابقات جام حذفی بود. کنفدراسیون ضعیف آسیا بر خلاف 
فوتبال اروپا، قهرمان جام حذفی هر کشور را به مسابقات لیگ 
قهرمانان آسیا می فرستد. به خاطر همین هر تیم  ایرانی که 
قهرمان جام حذفی شود به لیگ قهرمانان آسیا می رود. از این رو 
رقابت های جام حذفی یک میانبر راحت برای تیم های ایرانی 
است. تیم ها می توانند با ۵ یا حداقل ۳ بازی سخت، خود را به 
آسیا برسانند. همچون سال قبل که فولادخوزستان در گروه 
آسان تر مسابقات جام حذفی، توانست قهرمان جام حذفی 
شود. سپاهان بعدا متوجه خواهد شد که با کناررفتن از 
رقابت های جام حذفی چه ضربه سختی خورده است. باخت 
از آلومینیوم اراک در جام حذفی دیگر قابل جبران نیست و 
گران تمام شد. برخلاف رقابت های جام حذفی، در مسابقات 
لیگ برتر، تیم ها می توانند در چند بازی  آینده شکست های 
قبلی خود را جبران کنند. هر تیم که ۶ یا ۷ امتیاز از تیم های 
دیگر عقب افتاده است می تواند با ۲ یا ۳ پیروزی در بازی های 
خود امتیازات خوبی جمع کند و دوباره به کورس رقابت 
برگردد. سپاهان که یک باشگاه حرفه ای است و نسبت 
به باشگاه های دیگر کشورمان از زیرساخت های مناسبی 
برخوردار است نباید چنین نتایج ضعیفی در نیم فصل اول 
می گرفت. وقتی نتیجه  لازم و مدنظر را کسب نمی کنید و 
عدم موفقیت در تیم تکرار می شود، مربیان باید در تمرینات 
نقاط ضعف را پوشش بدهند. در فوتبال شانس وجود ندارد؛ 
همان طور که کادرفنی سپاهان در پایان هر بازی اذعان 
می کنند که موقعیت های زیادی را از دست می دهند. بر 
همین اساس بازیکنان تهاجمی و خط حمله نمی توانند آخرین 
ضربه را به خوبی بزنند. در نتیجه باید کادرفنی تغییراتی را 
در سیستم فنی بدهد و با مرور تاکتیک ها در تمرینات برای 
عملکرد بسیار مناسب در هر بازی، موقعیت هایی را که ایجاد 
شده، تبدیل به گل کنند. کریستوفرنتِ گلر سپاهان اصلا 
شش دانگ نیست. وقتی یک بازیکن خارجی وارد فوتبال 
ایران می شود باید یک سر وگردن بالاتر از بازیکنان ایرانی 
باشد، اما این دروازه بان در حد فوتبال ایران نیست. نفرات 
دفاعی ضعیف هستند و وظایف خود را در فاز دفاعی به درستی 
انجام نمی دهند. با احترامی که برای دفاع راست سپاهان قائل 
هستم، در حملات، بازی رو به جلویی را به نمایش می گذارد 
و خوب ظاهر می شود، اما در دفاع کردن اصلا خوب نیست و 
در توپ گیری یک در مقابل یک ضعیف است. هر چقدر پول 
بدهید همان قدر آش می خورید! ذوب آهن اصلا در حد فوتبال 
باشگاهی ایران پول خرج نمی کند و باشگاهی نیست که در 
سال های اخیر بودجه زیادی برای فوتبال سرمایه گذاری کند. 
باشگاه ذوب آهن هیچ گاه برای قهرمانی در لیگ برتر فوتبال 
ایران بسته نمی شود که به نظرم این کار اشتباه است. مدیران 
باشگاه  های سپاهان و ذوب آهن نباید تغییراتی در کادرفنی 
بدهند. محرم نویدکیا و مهدی تارتار جز مربیان خوب فوتبال 
ایران هستند. باید اعضای فنی هر یک از تیم ها جمع شوند و با 
هم فکری ببینند که کجای کار اشتباه بوده و برای رفع مشکل 
تلاش کنند. همچنین مسئولان هر دو باشگاه باید صبور باشند 

و بازهم به کادرفنی سپاهان و ذوب آهن فرصت بدهند. 

فارس: به گزارش سایت رسمــی فدراسیون فوتبـــال، 
طبق اعلام کنفدراسیون فوتبال آسیا زمان و مکان نشست 
خبری تیم های ایران و عراق مشخص شد. نشست خبری 
سرمربی تیم ملی عراق از ساعت 1۷ و سرمربی تیم ملی ایران 
از ساعت 1۷و۳0 روز چهارشنبه ۶ بهمن در محل ورزشگاه 
آزادی برگزار می شود. این نشست به دلیل شرایط کرونایی و 
شیوع سویه اومیکرون به صورت آنلاین و برخط در دسترس 
اصحاب رسانه قرار خواهد گرفت. گفتنی است تمرین رسمی 
هر دو تیم روز ۶ بهمن برگزار خواهد شد. زمان تمرین تیم ملی 
ایران ساعت 1۵ در زمین چمن مرکز تیم های ملی خواهد بود. 
تمرین تیم ملی عراق هم ساعت 18 در زمین اصلی ورزشگاه 
آزادی برگزار خواهد شد. طبق قوانین رسانه ای کنفدراسیون 
فوتبال آسیا 1۵ دقیقه ابتدایی تمرین هر کدام از تیم ها برای 
حضور اصحاب رسانه بازخواهد بود. فقط خبرنگاران و عکاسان 
حاضر در لیست رسانه ای بازی که تست کرونای منفی دارند 

می توانند این تمرین را پوشش دهند. 

فوتبــالداخلــی

ستاره نروژی تیم فوتبال بوروسیا دورتموند به دلیل مصدومیت 
ممکن است برای مدتی خانه نشین شود. باشگاه بوروسیا دورتموند 
با انتشار بیانیه ای آخرین وضعیت ارلینگ هالند را که در بازی اخیر 
این تیم مجبور به ترک میدان شد را تشریح کرد. طبق اعلام باشگاه 
دورتموند؛ آسیب دیدگی ستاره نروژی که او را در دقیقه ۶۳ پیروزی 
۳ بر ۲ دورتموند مقابل هوفنهایم مجبور به ترک میدان کرد، از ناحیه 
کشاله ران است. هالند ۲1 ساله کمی قبل از مصدومیتش از ناحیه 
کشاله ران، در ابتدای بازی هم تحت معاینه پزشکان دورتموند 
قرار گرفت که آن دفعه به  خاطر احساس درد از ناحیه زانوی پای 

راست بود، البته آن آسیب دیدگی مانع 
ادامه حضور او در زمین بازی نشد. 
دورتموندی ها هنوز مدت زمان لازم 

برای بهبودی ستاره نروژی شان را اعلام 
نکرده اند اما از انجام دوربعدی معاینات 
روی طی چند روز آینده خبر داده اند. 
این سومین بار در فصل جاری است که 
هالند به دلیل مصدومیت خانه نشین 
می شود. او در نوبت اول مصدومیتش 
سه بازی را در فاصله ماه های سپتامبر 
تا اواسط اکتبر از دست داد و در نوبت 
دوم که از پایان ماه اکتبر تا پایـــان 

ماه نوامبر بود هم ۷ بازی غایب بود. با 
این حال او در 14 بازی اش در این فصل 

بوندس لیگا 1۶ گل زده است. 

بیــنالمــلل

حسینچرخابی
 کارشناس فوتبال 

حسن یزدانی قهرمان و مدال آور کشتی کشورمان درباره شرایط 
کنونی خود اظهارداشت: در حال حاضر در اردو تمرین کرده و برای 
مسابقات دوستانه با آمریکا که در ۲۳ بهمن ماه برگزار می شود در 
حال آماده سازی هستیم. احتمال رفتن یک تیم به آنجا وجود 
دارد. از آمادگی نسبتا خوبی برخوردار هستیم اما این آمادگی در 
حد مسابقات جهانی و المپیک نیست چون مسابقات دوستانه و 
تک کشتی است. امیدوارم اتفاق خاصی رخ ندهد و ورزشکاران 
بتوانند کشتی های خوبی را به نمایش بگذارند. قهرمان کشتی 

آزاد المپیک ریو در پاسخ به این سوال که در سال ۲0۲۲ در چه 
مسابقاتی شرکت می کند، عنوان کرد: ابتدا هدف من مسابقات 
جهانی است. با توجه به شرایط بدنی خود، در صورت ایده آل بودن 
و تشخیص مربیان اگر بتوانم به تیم ملی کمک کنم حتما در کنار 
آنان خواهم بود. در سنگین وزن ها به نسبت سبک وزن ها، حریفان 
عقب تر بوده و کشتی گیران کشورمان نسبت به سایر رقبا در آسیا 
بهتر هستند. ولی نظرات کادر فنی در این خصوص حائز اهمیت 
است. یزدانی درباره فشار روانی خود بعداز پیروزی برابر تیلور گفت: 

فشار روانی قطعا کمتر شده و توانستم یک کار نیمه تمام را به لطف 
خدا و دعای مردم تمام کنم. خیلی از هواداران و علاقه مندان این 
رشته به دنبال این بودند که این کشتی گیر آمریکایی را شکست 
دهم. من توانستم نیمی از انتظارات را برآورده کنم. امیدوارم در 
مسابقات آتی دل میلیون ها ایرانی را شاد کنیم. او خاطرنشان 
کرد: امیدوارم از لحاظ روحی و روانی برای مسابقات آمادگی لازم 
را داشته باشیم. هدف من المپیک ۲0۲4 است. تا زمانی که بتوانم 
کمکی به تیم ملی کنم، در این بازه زمانی از هیچ کاری دریغ نخواهم 
کرد. در این سال ها تمام تلاشم بر این بود تا پله به پله قدم بردارم. 
اگر تا بعداز سال ۲0۲4 هم بدنم پاسخگو باشد و بتوانم کشتی بگیرم 
قطعا این کار را انجام می دهم. هر سال به صورت شخصی یک هدف 

جهانی و یا آسیایی را برای خود در نظر می گیرم. 

حسن یزدانی: 

بعداز شکست »تیلور« فشار روانی ام کمتر شد! 

آرمان ملی: در حالی که قرار بود انتخابات 
کمیته ملی المپیک روز 1۷ اسفندماه برگزار 
شود، اما به نظر می رسد برخی از مدیران ورزشی 
که تعداد آنها نیز کم نیست به دنبال تعویق این 

انتخابات هستند.
 قطعی شدن انتخابات

۲۶ آذرماه گذشته سیدرضا صالحی امیری 
درباره دلیل به تعویق افتادن انتخابات کمیته 
ملی المپیک گفت: قبلا اعلام کرده بودیم 
انتخابات هفته اول بهمن برگزار می شود ولی 
چون انتخابات 10 فدراسیون برگزار نشد و 
هر 10 فدراسیون عضو مجمع هستند، مجبور 
شدیم انتخابات کمیته را یکماه به تعویق 
بیندازیم. رئیس کمیته ملی المپیک با تاکید بر 
اینکه برگزاری انتخابات این کمیته در تاریخ 1۷ 
اسفند قطعی است، افزود: براساس اساسنامه، 
موظف هستیم ۵0  به علاوه یک عضو مجمع 

فدراسیون های المپیکی باشند. 
 صحبت اول 

دبیرکل کمیته ملی المپیک درباره لغو 
برخی مجامع انتخاباتی فدراسیون و تاثیر آن در 
زمان برگزاری مجمع انتخاباتی کمیته المپیک 
بیان داشت: مجمع کمیته در زمان مقرر )1۷ 
اسفندماه سالجاری( برگزار می شود. کیکاوس 
سعیدی روز 1۲ دیماه در پاسخ به سوالی 
مبنی بر تعویق مجمع فدراسیون نابینایان، 
شایعه احتمال تعویق برخی دیگر از مجامع 
فدراسیون ها و تاثیر آن بر تغییر زمان مجمع 
انتخاباتی کمیته ملی المپیک، اظهارداشت: با 
تصمیم اعضای هیات اجرایی کمیته المپیک، 
مجمع انتخاباتی این نهاد روز 1۷ اسفند برگزار 
می شود و ما پایبند به زمان اعلامی هستیم. وی 
درباره تشکیل ستاد انتخابات کمیته المپیک 
گفت: این ستاد هفته اول بهمن ماه تشکیل 
می شود و سپس زمان نام نویسی نامزدها اعلام 

خواهد شد. 
 حضور سجادی؟

در ماه های گذشته شابعـــه حضور وزیر 
ورزش وجوانان در انتخابات کمیته ملی المپیک 
مطرح شد اما حمید سجادی 14 دیماه در مورد 
شرکتش در انتخابات کمیته ملی المپیک 
اظهارداشت: اینها شایعه است اما علاقه مندیم 

که انتخابات به بهترین شکل برگزار شود. 
 دلیل تعویق؟

با اینکه رئــیس کمیته المپیک بارها گفته 

است انتخابات باید به موقع 1۷ اسفند برگزار 
می شود اما به نظر می رسد برخی اعضای هیات 
انتخابات هستند.  تعویق  به دنبال  اجرایی 
گفته می شود برخی از اعضا که فدراسیون 
ندارند و امکان حضور در انتخابات هم برایشان 
فراهم نیست، برای تعویق انتخابات از تبصره 
۲ ماده ۶ اساسنامه استفاده می کنند که در 
آن عنوان شده آیین نحوه برگزاری انتخابات 
باید به تصویب کمیته بین المللی المپیک و 
مجمع برسد. این نقد به هیات اجرایی وارد 
است که وقتی خودشان اساسنامه را تصویب 
کرده اند چرا زودتر به این بند نپرداخته اند 
و اکنون رسیدگی به آن را برای دقیقه ۹0 
گذاشته اند؟ البته رئیس کمیته ملی المپیک 
در مصاحبه اخیر خود عنوان کرد: اگر امکانش 
باشد آیین نامه سال ۹۲ را اصلاحات کوچکی 
می دهند و همان را استفاده می کنند که اگر 
هیات اجرایی موافقت کند می توان آن را مبنای 
کار قرار داد. اما نکته این است که اگر قرار است 
نفراتی که امکان حضور در مجمع را ندارند و 
تعدادشان هم کم نیست. )مجید شایسته، مجید 
کیهانی، عبدی افتخاری، علی دادگر، علیرضا 
رحیمی، هادی ساعی که او هم فعلا بلاتکلیف 
است( رای دهند که آیین نامه جدید باید تدوین 
و آن را به کمیته بین المللی ارسال کنند که در 
این شرایط قطعا انتخابات به تعویق می افتد چرا 
که طبق اساسنامه ثبت نام از کاندیداها باید از 

1۷ بهمن آغاز شود و در این مدت زمان کم، 
چگونه می توانند پس از گرفتن تاییده IOC، آن 
را به تایید مجمع هم برسانند. یکی از ایرادات 
به کمیته ملی المپیک همیشه این بوده که 
چرا اعضای هیات اجرایی که دیگر ریاست 
فدراسیون را برعهده نداشتند در هیات اجرایی 
ماندگار شده اند که حالا همین افراد به دنبال 

تعویق انتخابات باشند. 
 نظر غیرقطعی 

کیـــکاووس سعیـــدی دبیرکل کمیتــــه 
ملی المپیک کمتر از یکماه پس از آخرین 
مصاحبه اش در مورد انتخابات این کمیته گفت: 
بحث تعویق انتخابات مطرح نشد. بحث های 
سازنده ای مطرح شد و یکایک اعضا با حضور 
کارشناسان نظرات خود را بیان کردند. تبصره ۲ 
ماده ۶ اساسنامه ابهام داشت و به بحث گذاشته 
شد. ایرادی مطرح شد که چرا زودتر به این 
موضوع نپرداختیم. فرآیند تصویب اساسنامه 
جدید از ابتدا تا پایان دو تا سه سال طول کشید 
و مدت کوتاهی است که در هیات دولت تصویب 
و فیزیک آن به دست ما رسیده است. مکلف 
بودیم فرآیند انتخابات را انجام دهیم. وی 
تاکیدکرد: طبق اساسنامه جدید، نیازمند تدوین 
آیین نامه جدید در انطباق با اساسنامه هستیم. 
اساسنامه تغییرات شکلی و محتوایی داشته 
است لذا در این راستا باید آیین نامه جامعی که 
در برگیرنده همه نکات فرآیند انتخابات است، 

باشد. تلاش ما بر این است انتخابات در اولین 
فرصت انجام شود اما هر نوع تغییری که صورت 
بگیرد قطعا به اطلاع افکارعمومی می رسد. قرار 
شد هیات اجرایی یکشنبه هفته بعد جلسه 
فوق العاده برگزار کند و فرآیند تصویب دستور 
العمل انتخابات را انجام دهد. بعداز آن، دستور 
العمل انتخابات را برای IOC ارسال و بعد از 
آن به مجمع عمومی کمیته ارائه می شود 
تا پس از تصویب زمینه برگزاری انتخابات 
فراهم شود. سعیدی در پاسخ به این سوال که 
صراحتا بگویید آیا همچنان تاریخ انتخابات 1۷ 
اسفند است یا نه گفت: تلاش ما بر این است 
که در اولین فرصت ممکن انتخابات برگزار 
شود. تاریخی تغییر نکرده فعلا فرآیند را آغاز 
می کنیم. متعهد هستیم تمام فرآیند برگزاری 
انتخابات را فراهم کنیم. در مسیر شفافیت و 
قانون حرکت می کنیم و طبق مفاد مسیر را 
طی می کنیم. دبیرکل کمیته ملی المپیک 
افزود: برخی معتقدند اساسنامه جدید تغییرات 
نبوده ولی ارکان کمیته کاملا تغییر کرد. مرکز 
نظارت ارکان بود که حذف شد و رکن بازرس 
قانونی اضافه شد. در اساسنامه قبلی اختیاراتی 
برای رئیس نبود و کلیه امور اجرایی در حیطه 
دبیرکل بود اما الان اختیارات رئیس مشخص و 
از دبیرکل تفکیک شده است. تغییرات دیگری 
هم ایجاد شده است از جمله تفکیک خزانه دار 
و ذی حساب. وی در پاسخ به این سوال که 
جلسه ای با وزیرورزش در مورد انتخابات کمیته 
داشتید، افزود: این موضوع را تکذیب می کنم و 
هیچ دیدار و گفت وگویی با دکتر سجادی و این 

را صادقانه می گویم. 
 ادامه وضعیت!

اعضای هیات رئیسه و اجرایی کمیته ملی 
المپیک دیروز سه شنبـــه یکصدمین نشسـت 
خود را به ریاست سیدرضا صالحی امیری برگـزار 
کردند. بحث و بررسی در خصوص برگــزاری 
مجمع انتخاباتی کمیته ملی المپیک اولین و 
مهم ترین دستورالعمل مصوب برای این نشست 
بود. بر همین اساس اعضای هیات اجرایی که 
به صورت حضوری یا آنلاین در نشست حضور 
داشتند این موضوع را مورد بحث قرار دادند اما 
با توجه به وضعیت بلاتکلیف آیین نامه اجرایی، 
تصمیم گیری قطعـــی در مورد انتخابات به 
نشست فوق العاده موکول شد. قرار است این 

نشست یکشنبه هفته آینده برگزار شود. 

کارشناس فوتبال کشورمان گفت: عراق همیشه گربه سیاه ما بوده 
اما در ۲ مسابقه آخر توانستیم این تیم را راحت شکست بدهیم و آن 

ذهنیت گذشته را نسبت به این تیم تغییر بدهیم. 
 دیدار با عراق 

رسول کربکندی در مورد دیدار با تیم ملی با عراق اظهارداشت: 
تیم عراق همیشه گربه سیاه ما بوده اما در ۲ مسابقه آخری که با 
این تیم داشتیم توانستیم این تیم را راحت شکست بدهیم و آن 
ذهنیت گذشته را نسبت به این تیم تغییر بدهیم. پنجشنبه هم 
به در ورزشگاه آزادی تماشاگر خواهیم داشت البته اگر این برنامه 
به هم نخورد. حضور تماشاگران هم می تواند برای تیم حریف مشکل 
ایجاد کند. البته سبک فوتبال عراق به گونه ای است که با فوتبال ما 

همخوانی ندارد. 
 رسیدن به گل 

وی افزود: عراق به طور طبیعی در این مسابقه دفاعی بازی خواهد 
کرد و مبنای کارش را بر روی ضدحمله قرار می دهد. دو تیم نسبت 
به گذشته شناخت بیشتری از هم دارند و اگر مراقب نباشیم ممکن 
است عراق برای مان دردسرساز شود. با این حال اگر بتوانیم خیلی 
زود به گل برسیم عراقی ها مطابق میل ما بازی خواهند کرد و برای 
جبران گل خورده باز بازی خواهند کرد و همین مساله فضای لازم 
را در اختیار خط حمله ما قرار می دهد. خط حمله ای که بازیکنان 

خوب و درجه اولی هم در اختیار دارد. با این حال هیچ مسابقه ای 
آسان نیست. سابقه داشته عراق در کشورمان هم برای ما مشکل ساز 

شده است. 
 حضور تماشاگران 

سرمربی اسبق تیم ذوب آهن اصفهان در مورد اینکه حضور 
تماشاگران چقدر می تواند در این بازی به سودمان باشد، گفت: 
حضور تماشاگر هم عیب دارد هم حسن، تماشاگران می توانند برای 

برای بازیکنان استرس ایجاد کنند البته تعداد تماشاگران زیاد 
نیست از سویی دیگر هم می تواند روحیه بازیکنان را بهتر 
کند و در کل امیدوارم حضور تماشاگران در این مسابقه برای 
تیم ملی مبارک و میمون باشد و بتوانیم با شکست دادن 
عراق صعودمان را به جام جهانی قطعی کنیم. با قطعی شدن 
صعود به جام جهانی در مسابقات دیگر می توانیم به 

بازیکنان دیگر میدان بدهیم. بازیکنان خوبی 
داریم که فرصت بازی پیاده نکرده اند و بعداز 
قطعی شدن صعود می توانیم به آنها بازی 

بدهیم. 
 کرونا در اردو! 

کربکندی در مورد کرونایی شــدن احمد 
نوراللهی و غیبتش در مسابقه با عراق بیان 

داشت: نوراللهی برای تیم ملی بازی های خوبی انجام داده اما هنوز 
نتوانست به سطح آمادگی قبل از رفتن از لیگ ایران برسد. بازیکنان 
ما که به لیگ های عربی می روند دچار افت می شوند. ما بازیکنان 
خوب زیادی داریم که می توانند جای بازیکنان غایب را به خوبی 

پرکنند. هیچ مربی این همه بازیکن خوب در اختیار نداشته است. 
 حاشیه ها 

وی در مورد دعوت از حسین کنعانی زادگان بعداز حواشی که از 
سوی او ایجاد شد، عنوان کرد: سرلوحه همه کارهای ما اخلاق 
و برنامه های اخلاقی است. وقتی بازیکنی مرتکب اشتباه 
می شود حداقل نباید به او پاداش بدهیم. در این ماجرا 
اصول را فدای نتیجه کردیم و وقتی با مهدی طارمی در 
تیم ملی آنگونه برخورد شد نباید با کنعانی زادگان چنین 
رفتاری می شد. حداقل این بازیکن نباید در یک اردوی 
تیم ملی دعوت می شد. در این ماجرا اصول را 
فدا کردیم به خصوص اینکه گفته می شد 
کنعانی زادگان به این اردوی تیم ملی 
دعوت نمی شود. به هر حال امیدوارم 
تیم ملی صعودش را به جام جهانی قطعی 
کند و این مساله باعث روند موفقیت آمیز 

فوتبال مان شود. 

رسول کربکندی: 

با »طارمی« برخورد شد، اما به »کنعانی زادگان« پاداش دادیم!

      دیدار با عادل 
بهرام رشیدفرخی ستاره باتجربه تیم فوتبال 
مس کرمان بعداز شادی گل به دیدار مجری برنامه 90 
رفت. فردوسی پور در این گپ وگفت، کتاب هنر خوب 
زندگی کردن که خود مترجم آن بوده به رسم هدیه به 

بهرام رشید فرخی داد.

      دیدار
 ALS برنامه مستند در مورد بیمــــاران مبتلا به
بهانه ای شد تا مربیان حال و سابق بارسا باهم دیدار 
کنند. گواردیولا بین سال های 2008 تا 2012 مربی بارسا 
بود. انریکه هم هدایت آبی اناری ها را برعهده داشت و 

ژاوی هم این روزها مربی بارساست.

            مقتدرانه 
تیم ملی فوتسال زنان ایـــران 4 دیدار خــود را 
در بازی های کافا با پیروزی پشت سر گذاشته است. 
اختتامیه بازی های کافا 2022 جمعه 8 بهمن ماه انجام 
می شود که تیم ملی فوتسال زنان ایران به مصاف 

تاجیکستان، میزبان رقابت ها می رود.

ت
شــ

سنو
عک

تیم ملی فوتبـــال کشورمان در هفته هفتم 
رقابت های مقدماتی جام جهـــانی به مصاف 
تیم ملی عراق می رود. هومن افاضلی کارشناس 

فوتبال در این خصوص صحبت کرد. 
 درباره تقابل تیــم ملی ایران با عراق 

چه نظری دارید؟
تیم ملی در شرایط خوبـــی قرار دارد و با 1۶ 
امتیاز صدرنشین گروه A است. این تیم روند 
مثبتی را سپری کرده و از لحاظ ذهنی و روانی 
در شرایط مساعدی قرار دارد و با اعتمادبه نفس 
در مصاف با رقبا ظاهر می شود. کادرفنی 
شناخت خوبی از توانمــندی تمامی بازیکنان 
دارد و در مجموع می توانیم به کسب نتیجه 
امیدوار باشیم. ابتلای سردار آزمون، احمد 
نوراللهی و احسان حاج صفی به کرونا تاثیرگذار 
خواهد بود، اما با وجودی که این ۳ بازیکن جزو 
11 نفر اصلی تیم دراگان اسکوچیچ هستند 
ولی ذخیره های بسیار خوبی برای جایگزینی 
آنها داریم که هرکدام می تواننــد با حضور 
در زمین کیفیت بالایی داشته باشند. دست 
سرمربی تیم ملی باز است و می تواند تیمش 
را با بهترین ترکیب مقابل عراق و امارات به 

زمین بفرستد. 
 معمولا تیم های عــربی مقابل ایران 

نمایشی متفاوت ارائه می کنند
در هر شرایطی نبایـــد رقبای حـــوزه 
خلیج فارس را دست کم بگیریم. آنها با تمام 
ظرفیت و با حداکثر انگیزه برابر ایران بــازی 
می کنند و بازی سختی خواهیم داشت. به هیچ 
عنوان نباید به نتایج قبلی مقابل عراق و امارات 
اتکا کنیم. هر دیدار شرایط مختص به خود را 
دارد و 10 پیروزی متوالی در بازی های رودررو 
دلیلی بر برتری در بازی یازدهم نیست. این 
تیم ها با توان کامل وارد زمین می شوند و باید با 

آنها بسیار جدی و متمرکز بازی کنیم. 
 تیم ملی راه زیادی تا صعـــود به 

جام جهانی ندارد!
 تا زمانی که صعود به جام جهانی مسجل 
نشده نمی توانیم در مورد بازی های این 
رقابت ها صحبت کنیم ولی نباید این موضوع 
را فراموش کنیم با توجه به اینکه ایران یکی از 
تیم های قدرتمند قاره آسیا شمرده می شود 
می تواند هر دوره به جام جهانی صعــود کند. 
ضمن اینکه با تصمیماتی که فیفا برای ادوار 
بعدی جام جهانی گرفته صعود به این رقابت ها 
آسان تر است و حتی راهیابی از گروه به مرحله 

حذفی اتفاق عجیب و غریبی نخواهد بود. 

گفـــتوگـــو

 واکنش شورای المپیک آسیا 
به انتخاب »ساعی«

ایسنا: سایـــت رسمی شورای المپیک 
با انتشار تبریـــک رئیس فدراسیون جهانی 
تکواندو، به انتخاب هادی ساعی واکنش 
نشان داد. شـــورای المپیک آسیا با اشاره 
به تبریک دکتر »چــــو« رئیس فدراسیون 
جهانی تکواندو به هادی ساعی نوشت: ساعی 
یکی از ورزشکاران فوق ستــاره دنیاست که 
اکنون رئیس یکی از موفــــق ترین کشورها 
در تکواندو شده است. تکواندو در ایران با 
رهبری ساعی شکوفا خواهد شد و ما مشتاقانه 
منتظر موفقیت وی هستیم. همکاری نزدیکی 
در زمینه ارتقای فعالیت های توسعه فنی و 
اجتماعی خواهیم داشـــت.  در پایـــان این 
مطلب آمده است که هـــادی ساعی 4۵ ساله 
در تاریخ 1۵ دیماه به عنوان رئیس فدراسیون 
تکواندو ایران انتخاب شد. او با کسب دو 
مدال طلا و یک برنز در المپیک و دو عنوان 
قهرمانی جهان، موفق ترین و سرشناس ترین 
ورزشکار ایرانی است. وزارت ورزش و جوانان 
با وجود گذشت ۲0 روز از برگزاری انتخابات 
فدراسیون تکواندو و با توجه به اتفاقات رخ 
داده، هنوز نسبت به صدور حکم ریاست 

ساعی اقدام نکرده است. 

خارجازمستطیلسبز

خـــبر

هومن افاضلی: 
 تیم ملی باید 

 بهترین ترکیب را 
داشته باشد

 ضرر میلیونی »زنیت« 
به خاطر »آزمون«

سردار آزمون مهاجم ملی پوش کشورمــان 
۲ روز قبل، اردوی تیم فوتبال زنیت روسیه در 
دوبی را ترک کرد و راهی آلمان شد و با باشگاه 
بایرلورکوزن قراردادی ۵ ساله امضا کرد. طبق 
قرارداد امضا شده ستاره تیم ملی کشورمان قرار 
است بعداز اتمام قراردادش با زنیت روسیه در 
تابستان پیش رو راهی آلمان شود و در فصل 
جدید در بوندسلیگا بازی کند. »اسپورت1« 
آلمان نوشت: مسئولان باشگاه بایرلورکوزن 
در ماه جولای ۲0۲1)تیرماه 1400( در 
نقل وانتقالات تابستانی با پیشنهادی 14 
میلیون یورویی برای جذب سردار آزمون 
اقدام کردند. اما در آن زمان مدیران باشگاه 
روسی بلافاصله پیشنهاد باشگاه لورکوزن را رد 
کردند. ستاره ایرانی در تابستان گذشته تمایل 
خود را برای جدایی از زنیت و پیوستن به تیم 
آلمانی ابراز داشت ولی با مخالفت باشگاه زنیت 
مواجه شد. زنیت با این تصمیم ضرری 14 
میلیون یورویی را متحمل شد و اکنون باید 
تابستان به صورت رایگان این ستاره ایرانی 

را از دست دهد. 

ابهام در برگزاری در تاریخ مقرر 

مدیران ورزشی به دنبال تعویق انتخابات کمیته ملی المپیک 


